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Schriftelijke vraag van Kernachtig Wijchen 

Ingediend 3 mei 2021 

 

Aanleiding. 

Afgelopen zaterdag, 1 mei 2021, stond er een artikel in de Gelderlander over het ondergronds 

brengen van hoogspanningskabels. 

 

Het ondergronds brengen van deze kabels kost erg veel geld en is voor gemeenten eigenlijk 

onbetaalbaar. Daarom heeft de provincie Gelderland vorige week besloten om met gemeenten 

een gesprek aan te gaan om een passend bedrag vrij te maken voor de financiering.  

In het artikel worden de gemeenten Lingewaard, Ede, Wageningen, Arnhem, Zutphen en 

Overbetuwe genoemd die mogelijk door de provincie Gelderland zullen worden geholpen.  

 

In de wijk Kerkeveld staan hoogspanningsmasten die op zeer korte afstand staan van woningen 

en mogelijk komen deze hoogspanningskabels ook in aanmerking voor deze provinciale 

financiering waardoor deze (deels) ondergronds kunnen worden gebracht. 

 

Vragen. 

1. Is het college op de hoogte van een mogelijke medefinanciering door de provincie en zo 

ja, wat is de status daarvan? 

2. Welke stappen gaat het college nemen indien men nog niet op de hoogte is van de 

mogelijkheid tot medefinanciering door de provincie?  

 

 

Namens de fractie van Kernachtig Wijchen, 

Martijn Verharen 


